

JUNGLE ADVENTURE

漂流尋寶樂園

28.3.2025 - 11.5.2025

MCP CENTRAL L4 天幕廣場



Get ready for an exciting jungle adventure this Easter! Join Raby on a 6-meter height inflatable adventure park featuring challenging obstacle courses, the exhilarating Drago Thunder Slide leading to a giant ball pit filled with 40,000 balls, and an enchanting riverboat ride through the Amazon jungle! A fun-filled, thrilling journey awaits. Prepare for an unforgettable Easter packed with excitement and wonder!

小朋友，準備好展開驚險刺激的叢林探險嗎？今年復活節，Raby 將帶您勇闖亞馬遜叢林，挑戰一座高達 6 米、結合充氣彈跳與漂流樂園的超巨型歷險樂園！先突破滿佈大氣球的障礙通道，攀上 Drago 雷霆滑梯，再以極速俯衝而下，會合小兔Raby，直奔 4 萬顆波波的巨型波波池，尋找繽紛復活蛋！接著乘上動物小船，漂流亞馬遜河，駛入幻彩隧道，探索隱藏在叢林中的神秘野生動物！來一場驚喜與挑戰齊備的奇幻復活節大冒險吧！

SINGLE ADMISSION TICKET 單次入場 (25mins/分鐘)

Weekday 平日
(Mon - Fri 週一至週五)

\$58
per person 人

Weekend 週末
(Sat, Sun & PH
週六至週日及公眾假期)

\$68
per person 人

SINGLE ADMISSION TICKET 單次入場 (50mins/分鐘)

Weekday 平日
(Mon - Fri 週一至週五)

\$88
per person 人

Weekend 週末
(Sat, Sun & PH
週六至週日及公眾假期)

\$118
per person 人

SCAN
TO BUY
立即購票



#1 Same price applies for child or adult. Adult supervision with a paying ticket is required at all times for Participants under 120cm tall and take full responsibly.

大小同價。身高未足120cm小朋友需由已購票之成人陪伴入場，並為其承擔全部責任。

#2 Baby below 24 months old can enter for free with another paying child and paying adult.
未滿24個月的幼兒可由已付門票的小朋友及已付門票的成人陪同下免費入場。

Kiztopia Friends Jungle Adventure Kiztopia朋友的 漂流尋寶樂園



1 Tiger's Ultimate Jungle Challenge 叢林極限挑戰

Step into the jungle, where an action-packed challenge awaits! First, conquer the giant ball obstacle—dodge the rolling balls with lightning-fast reflexes, crawl, climb and jump your way through the course! Test your endurance and agility, push your limits, and become the ultimate jungle explorer!

首先勇闖巨球障礙，靈活閃避滾動大球，手腳並用，鑽洞、爬行、跳躍，全力突破層層關卡！挑戰您的耐力與敏捷度，勇敢向前，成為叢林冒險王！

2 Bell's Jungle Training Camp 叢林訓練站

Uh-oh! Greedy Bell's yummy treats have attracted some unexpected guests—spiders and ladybugs! Little warriors, dodge the giant critters and obstacles—full speed ahead to the finish!

貪吃的小熊Bell留下的美味點心竟然引來了蜘蛛和瓢蟲呀！小勇士們，快閃避巨大昆蟲和障礙物，全速衝向終點吧！

3 Drago's Thunder Slide 雷霆滑梯

Drago's new 6-meter double slide lets you climb up and race down, showing your courage and confidence!

喜愛刺激的Drago為您帶來全新6米高雙滑道滑梯，挑戰徒手攀爬後，快速俯衝而下，展現勇氣與自信！

4 Raby's Jungle Ball Pit 叢林波波樂園

Dive into the vibrant, 600+ sq ft ball pit, where colorful balls in all shapes hide surprise Easter eggs in every corner! Can you find them all? The adventure awaits!

佔地超過600平方呎的色彩繽紛波波池，融合多種形狀的波波，當中還藏著各式各樣的復活蛋，您能找到它們嗎？

5 Amazon River Adventure* 亞馬遜漂流旅程*

Drift through the Amazon River on an animal boat, explore tunnels, and discover jungle wildlife on this adventure!

乘坐動物小船漂流亞馬遜河，穿越隧道，探索叢林中的神秘野生動物，開啟奇幻冒險！

*For safety reasons, the Amazon River Adventure has an age restriction of 3 to 12 years old, and participants must not exceed 40kg in weight.

*基於安全原因，亞馬遜漂流旅程設有遊玩年齡限制為3至12歲，其體重亦不得超過40kg

*Each wristband allows one FREE participation. For additional ride, a ticket must be purchased separately at \$10 per entry.

*每條手帶可免費參與一次，如需再次體驗，需另行購買船票，每張票價為\$10。

OPERATING HOURS 營業時間

Mon – Fri: 12nn – 8pm

星期一至五：中午12時至晚上8時

Sat – Sun and Public Holiday: 10am – 8pm

星期六至日及公眾假期：早上10時至晚上8時

A 10-minute clearing and cleaning will take place after every 50-minute of playtime.

每50分鐘玩樂時間後，將進行10分鐘清場及清潔

GET IN TOUCH 聯絡我們

✉ hello@kiztopia.com.hk

🌐 www.kiztopia.com.hk

☎ +852 6936 4663

Please refer to our website for latest operating hours.
請參閱我們的網站以了解最新的營業時間。